
Protokół nr 43/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

w dnia 25 października 2023 r. 

 

W posiedzeniu odbytym w Szkole Podstawowej przy ulicy Piaskowej uczestniczyły wszyscy 

członkowie komisji i w związku z wymaganą liczbą osób, obrady były prawomocne. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1) Edward Lesiak – przewodniczący komisji  

2) Agata Parfianowicz – wiceprzewodnicząca komisji  

3) Waldemar Leszcz – sekretarz komisji  

4) Marek Goc – członek komisji  

5) Halina Jędras – członek komisji 

6) Franciszek Przynoga – członek komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyły osoby: 

1) Mieczysław Jakubowicz – radny; 

2) Beata Laskowska-Trzeciak – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Iłowej; 

3) Agata Kraszewska – Dyrektor Przedszkola Miejskiego Akademia Małych Zuchów 

w Iłowej; 

4) Anna Borodij – kierownik CUW; 

5) Panie Intendentki Szkoły Podstawowej i Przedszkola; 

6) Panie kucharki ze Szkoły Podstawowej 

 

Tematem posiedzenia było dokonanie analizy kosztów utrzymania stołówek Przedszkola 

i Szkoły Podstawowej oraz zasadności przyjętych kalkulacji. 

 

Pani Anna Borodin – Kierownik CUW przedstawiła faktycznie poniesione koszty 

funkcjonowania stołówek w poszczególnych jednostkach w 2022 roku, z których wynika, że 

w Szkole Podstawowej koszt utrzymania zamknął się w kwocie 446 000 zł (w tym zakup 

żywności w kwocie 170 000), a w Przedszkolu koszty osobowe wyniosły 173 000 zł, a na zakup 

żywność wydano 176 728 zł. 

 

Natomiast wpływy w 2022 r. w analizowanych placówkach przedstawiały się następująco: 

− Przedszkole – wpływy z opłat za korzystanie z wyżywienia (wsad do kotła) 169.902,00 zł 

− Szkoła Podstawowa – wpływy z opłat za korzystanie z wyżywienia (wsad do kotła) 

165.724,27 zł a wpływy z usług tj. wpływy od nauczycieli poza wsadem kotła 7.853,06 zł. 

Pani intendentka przedstawiała składowe opłat za posiłek dla ucznia oraz odrębnie dla 

nauczycieli, którzy ponoszą pełną odpłatność 19 zł a uczniowie tylko 6.50 zł. Jednostkowa opłata 

za wsad do kotła dotyczy wyłącznie uczniów i wynosi 6,50 zł. i jest aktualizowana co kwartał. 

W dalszej części posiedzenia komisji Pani Dyrektor SP przedstawiła problem obsadzenia 

obsługi kuchni. Na dzień dzisiejszy zdaniem Pani Dyrektor istnieje brak co najmniej 0,5-1 etatu 

w kuchni, proporcjonalnie do ilości wydawanych 260 obiadów. Aktualnie to 3,5 etatu w kuchni.  

Obecnie jest wydawane 260 obiadów które ze względów tak lokalowych jak i obsady muszą być 

rozdzielone na 3 przerwy lekcyjne. Wymaga to bardzo dużego wysiłku organizacyjnego 

logistycznego ze strony obsługi kuchni.   



  

Pani Intendent przedszkola AMZ przedstawiła składowe kosztów zakupów i dochodów z 

posiłków w Przedszkolu AMZ za 2022 r. Po stronie przychodów to kwota176 707,20 zł a po 

stronie rozchodów 173 691,91 zł. 

Pani Dyrektor Akademii Małych Zuchów przedstawiła opłaty funkcjonujące 

w przedszkolu.  Za rok 2022 stawka za osobę zł w Przedszkolu za żywienie (czyli to co do kotła) 

wynosiła 9 zł. W przedszkolu jest żywionych średnio 160 dzieci. Otrzymują one 3 posiłki 

dziennie. Przedstawiła również problem braku personelu obsługi kuchni. Na dzień dzisiejszy 

istnieją 2 etaty na obsługę kuchni. Dla pełnego zabezpieczenia obsługi kuchni zdaniem pani 

Dyrektor Przedszkola potrzebne by było co najmniej 0,5 etatu. 

Pani intendent SP przedstawiła cykl postępowania przy zakupie środków spożywczych. 

W procedowaniu zakupów żywności (zarówno dla SP jak i AMZ) konieczne jest wystąpienie z 

zapytaniem ofertowym   co najmniej do 3 dostawców gwarantujących m.in.: jakość produktów, 

terminy dostawy, świeżość produktów itp. oraz spełnienia wymogów uśrednionej ilości kalorii 

posiłku około 600 kalorii. Jadłospis jest ustalany w cyklu dekady.   

Pani intendent Przedszkola AMZ przedstawiła zasady dostaw i zaopatrzenia przedszkola. 

Są analogiczne jak w Szkole Podstawowej. W Przedszkolu AMZ kaloryczność posiłków jest 

liczona wg średniej ważonej i wynosi ok 900 kalorii. 

 

Komisja przeanalizowała koszty funkcjonowania stołówek w Przedszkolu i w Szkole 

Podstawowej i nie stwierdziła nieprawidłowości tak w pozycjach kosztów jak i naliczanych 

stawek za posiłki. Jednocześnie wszyscy członkowie komisji przychylają się do próśb Pań 

Dyrektorek i po wysłuchaniu argumentów wnioskujemy do Pana Burmistrza o podjęcie próby 

znalezienia niezbędnych środków w przyszłorocznym budżecie. 

 

 Na zakończenie posiedzenia Komisja miała przyjemność wizytować nowo 

wyremontowaną kuchnie i stołówkę i stwierdzamy, że widać efekty dotychczasowych wysiłków 

Gminy i osób za to odpowiedzialnych. 

  

Posiedzenie trwało od 15.00 do 16.30. 

 

 

 

                   Sekretarz             Przewodniczący       

         

 

 

         

 


